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Geacht college,  

 

Tot onze verbazing lezen wij dat met name in Wyckerpoort nog geen inzameling van PMD (zakken) zal 

plaatsvinden omdat deze wijk tot het centrum behoord?  

Als reden geeft u aan dat woningsplitsing, verkamering en veel winkels en horeca dit niet mogelijk 
maakt. Wij kunnen deze beredenering niet helemaal volgen vandaar enkele vragen. 

 

 

1. Bij eerdere klachten van bewoners over de grote aantallen woningsplitsingen op met name 
de Heerderweg geeft u aan dat dit wel meevalt. Waarom speelt de verkamering dan nu wel 

een belangrijke rol? 

2. U geeft aan dat er veel winkels liggen, Waar liggen deze winkels dan volgens u in 
Wyckerpoort? 

3. Deze zelfde vraag geld ook voor de horeca, bent u het met ons eens dat dit niet meer of 

minder is dan in andere wijken? 
4. Buiten de singels liggen wijken met complete winkelcentra en veel hoogbouw en vaak veel 

verkamering. Waarom speelt dit probleem daar niet volgens u? 
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